
 

 

 

 

PROTOKOLL FRA ÅRSMØTE 23. MARS 2025 kl. 17.00 på Skihytta i Øvre Ålsbygda 

Årsmøtet ble holdt på Skihytta i Øvre Ålsbygda 23. mars kl. 17.00. Leder Grethe Borgen ønsket  
47 frammøtte velkommen og ledet møtet fram til møteleder ble valgt. Innkalling og 
årsmøtedokumentene var gjengitt i «Nytt om gammelt» nummer 1/25. 
 

1. Godkjenning av innkallingen 
Det var ingen merknader. Innkallingen ble godkjent. 

 
2. Konstituering 

Thorstein Hernes ble foreslått som møteleder. Han ledet møtet videre. 
 
Aud Hulberg ble valgt som referent. John Arne Hulberg og Terje Moringen ble valgt til å 
skrive under møteprotokollen.  Oddveig Åsen Bakken og Birger Bakken ble valgt som 
tellekorps. 
 

3. Styrets årsmelding for 2024 
Årsmeldingen var i sin helhet trykket opp i «Nytt om gammelt» nr. 1/25. Styrets leder 
Grethe Borgen gikk gjennom årsmeldingen punkt for punkt, 16 punkter. 

 
Styrets medlemmer ble bedt om å reise seg, og det samme gjaldt den nye lagersjefen. 
Norodd Bakkeberg. 
 
Kommentar til pkt 11: Stedsnavns/kartfestings-gruppa fortsetter, med bl.a. Lars Urlien og 
Anita Iversen. 
 
Kommentar til pkt. 12: Kartprosjektet går bra, med Per Erik Fonkalsrud som initiativtaker 
og primus motor. 
Styret forsøker å sette i gang arbeid med  bind 4 av  Lillehammer og Fåbergs historie, 
perioden fra OL og fram til i dag.  De blå, runde info-skiltene  som er satt på en del 
historiske bygninger skal suppleres med en QR-kode med utfyllende tekst. Hallgrim 
Øistad, Ivar Olstad og Grethe Borgen har ansvaret for dette. 
 
Kommentar til pkt. 14: Effektivisere styrearbeidet med interne rutiner, arkivering og 
økonomi. 

 
Den framlagte årsmeldingen ble godkjent med akklamasjon. 
 

4. Godkjenning av regnskapet for 2024 
Revisor har ikke godkjent regnskapet for 2024. Det er behov for mer tid. 
Regnskapet for 2024 og budsjett 2025 utsettes til ekstraordinært møte. 



 

 

Vi har engasjert vår nåværende revisor Erling Lier for å gå gjennom regnskapet for 2024. 
Lier fungerer da som regnskapsfører, og han kan ikke fortsette som revisor.  Knut Ola 
Tøsti er engasjert som ny revisor. 
 
Vedtak: Styret får tid til å gå gjennom regnskapet på nytt, og dette fremlegges på et 
ekstraordinært årsmøte, så snart det lar seg gjøre, helst før sommeren.  Det samme 
gjelder budsjett for 2025. 
 

5. Innkomne saker 
 
Det var kommet inn ett forslag, fra Jostein Valved, som gjelder bosettingshistorie for 
Fåberg og Lillehammer. Valved foreslår at Fåberg og Lillehammer historielag setter i gang 
et forprosjekt med tanke på bosettingshistorie for kommunen, herunder 
 
a) Kartlegge kilder og databaser, oppdateringer. 
b) Alternativer for organisering av arbeidet. 
c) Skissere kostnad og finansiering for papirbøker og/eller elektroniske bøker. 

 
Forslaget i sin helhet ligger hos styrets leder. 

 
                Grethe mente at kanskje Slekt og Data var nærliggende til å se på dette arbeidet. 
 Det var ingen ytterligere kommentarer.  Forslaget gikk gjennom, mot 1 stemme. 

 
Vedtak: Årsmøte ba styret se på et forprosjekt-studie, som skal legges fram for årsmøtet 
2026. 

 
6.  Aktiviteter 

Handlingsplan for historielaget for 2025: 
 
1. Utgi årbok nr. 44 
2. Sende ut «Nytt om gammelt», 3 nummer 
3. 6 – 8 lokalhistoriske foredrag 
4. 2 medlemsturer 
5. Fullføre stedsnavnarbeidet 
6. Engasjere oss i 200 års jubileumsprogram for utvandrerjubileet og byjubileet 
7. Effektivisere styrearbeidet med interne rutiner. Bedre utnyttelse av «styreweb». 
8. Engasjere regnskapsfører, korrigere rutiner mht økonomi. 
9. Forprosjekt Bosettingshistorie 

  
7. Medlemskontingent 

Medlemskontingenten er uendret. 
 

 
 

8.  Valg 
Valgkomiteen har bestått av leder Terje Holen, Inger Elisabeth Fryjordet og Ragnhild 
Hjelle Carlson.  Leder Terje Holen presiserte at valgkomiteen hadde en lett jobb i år, da 
alle unntatt et varamedlem ønsker å fortsette. Marianne Kval går ut. 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
 
 
Tillitsvalgte for 2025 er følgende:  (2025 betyr funksjonstid fram til årsmøte 2026, tilsv. 2026 til 
årsmøte 2027)) 
      Funksjonstid 
Leder Grethe Borgen    2024/2025  
 
Styremedlemmer 
Mikael Finsveen    2024/2025 
Kjell Bratbergsengen    2024/2025 
Aud Hulberg     2025/2026 
Eystein Brandt     2025/2026 
Tove Pauline Bakken    2025/2026 
 
Varamedlemmer velges for 1 år 

 Per Prestrud     2025 
 Turid Thomassen   (ny)   2025 
 
 Revisor Knut Ola Tøsti    2025 

Vararevisor Sissel Skyltbekk   2025 
 
Valgkomite fortsetter:  Terje Holen, Inger Elisabeth Fryjordet og Ragnhild Hjelle Carlson 
 
Thorstein fikk blomster for å ha ledet årsmøtet.. Knut Helge Moe fikk blomst og  takk for 
sin innsats som lagersjef. Mikael fikk blomst som foredragsholder. Det sto igjen en ekstra 
blomst, som Ivar Olstad foreslo burde gå til Grethe, for den solide jobben hun gjør som 
fortsatt styreleder.  
 
Jostein Valved orienterte om et foredrag den 27. mars, med Ole O. Moen. Tema er 200 års 
utvandring. 
 
Aud Hulberg ga en kort orientering om vårens busstur 15.6. til Utvandrermuseet.  Vi 
starter med å vinke Skibladner avgårde på Lillehammer.  Dette er en del av programmet 
for «Crossings 200».  Program kommer i neste nummer av «Nytt om gammelt»  i mai. 
 
 
Lillehammer, 25. mars 2025 
 
_____________________________ 
Aud Hulberg ( referent) 
 
 
 
 
 
_______________________________                                          _______________________________ 
 
John Arne Hulberg     Terje Moringen 
 



 

 

 
 
 
 
 
Etter årsmøtet holdt Mikael Finsveen et foredrag om Øvre Ålsbygda og Gamlekaras 
Skihytte. 
 
Som en kuriositet påpekte Mikael at sist Årsmøtet ble holdt i Skihytta var i 2011, med  
100 frammøtte og Kirsten Andberg ble da  leder. 
Han definerte hva som er Øvre Ålsbygda i motsetning til  Nordre Ål; det er et jord- og 
skogbruksareal overfor Bergesve-svingen og Bergebakken. Landbruket har gått nedover, 
fra 35 aktive bruk er det nå bare er 2 bruk med sau og 1 bruk med kjøttfe. 
 
Det første skirenn fra dette stedet var i 1895. Gamlekaras skihytte ble bygd på dugnad - 
med innvielsesfest i 1921. Da var det ikke veg, men etter hvert ble det kjørbar  veg opp til 
Nordseter i 1924. 
Mikael nevnte en del kjente navn som har hatt tilhørighet til Ålsbygda, bl.a. Marcello 
Haugen, Thor Heyerdahl, Arne Rustadstuen, Britt Pettersen, og faktisk også Lars Jorde. 
 
Det var mye aktivitet her under krigen, med pedell-leilighet - noe det ikke er nå. 
I 1980 inngikk Gamlekaras skiklubb og Ål Ungdomslag  et samarbeid – det ble et 
andelslag.  Skihytta er nå et Grendehus for Øvre Ålsbygda, som leies ut til diverse 
arrangementer. 
 
 
 


